
PROTOKÓŁ NR 6/2022/2023 

POSIEDZENIA RADY RODZICÓW  

Szkoły Podstawowej im. Gustawa Zielińskiego w Skępem 

z dnia 16.05.2023 r. 

 

Porządek zebrania: 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacje odnośnie organizacji Dnia Dziecka i zakończenia roku szkolnego. 

3. Wolne wnioski i zapytania. 

4. Zakończenie. 

 

Ad. 1. Stwierdzenie prawomocności obrad 

W dniu 16 maja 2023 r. odbyło się szóste spotkanie Rady Rodziców Szkoły Podstawowej im. 

Gustawa Zielińskiego w Skępem. W spotkaniu udział wzięło 21 z 27 członków Rady.  

 

Ad. 2. Informacje odnośnie organizacji Dnia Dziecka i zakończenia roku szkolnego. 

Przewodniczący Rady Rodziców Pan Rafał Gołębiewski przedstawił informacje odnośnie 

organizacji Dnia Dziecka i zakończenia roku szkolnego. 

Z okazji Dnia Dziecka w dniach 29-31 maja Rada Rodziców sfinansowała przyjazd astrobazy. 

Będzie ona ustawiona na hali gimnastycznej. W dniu 1 czerwca br. na obiektach sportowych 

Szkoły Podstawowej w Skępem zostanie zorganizowany Dzień Sportu. Rada Rodziców 

sfinansuje zakup wody, słodkiego poczęstunku dla uczestników zawodów oraz pamiątkowych 

medali. Uzyskano dofinansowanie od Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w wysokości 1000 zł.  

Przeznaczona została kwota w wysokości 200 zł na zakup nagród dla uczestników konkursu 

„Wiosna barwami malowana”. 

W dniu 19 maja br. odbędzie się loteria fantowa, która została zgłoszona do Urzędu 

Skarbowego. 

 

Ad. 3. Wolne wnioski i zapytania 

Pani Iwona Bogdanowicz wystąpiła do Rady Rodziców odnośnie wyrażenia opinii w sprawie 

planowanego połączenia trzech klas III w dwie klasy IV. 



Przewodniczący Rady Rodziców Pan Rafał Gołębiewski stwierdził, iż aspekt społeczny  

i psychologiczny przemawia przeciwko takiemu połączeniu. 

Przewodniczący Rady Rodziców Pan Rafał Gołębiewski przedstawił pismo od Pana Krzysztofa 

Baranowskiego, starosty lipnowskiego, w sprawie prośby o udostępnienie boiska Zespołu 

Szkół im. Waleriana Łukasińskiego w Skępem dla uczniów Szkoły Podstawowej w Skępem. Pan 

Starosta wydał decyzję odmowną, motywując to względami bezpieczeństwa i brakiem 

porozumienia z dyrekcją Szkoły Podstawowej. 

Przewodniczący Rady Rodziców Pan Rafał Gołębiewski poinformował, iż bal klas ósmych 

odbędzie się w dniu 19 czerwca br. w restauracji „Jawor”. 

Przewodniczący Rady Rodziców Pan Rafał Gołębiewski zaapelował o motywowanie do wpłat 

na Radę Rodziców. 

Pani Mirosława Krasińska, prezes Stowarzyszenia „Gucio” oznajmiła, iż proponowana jest 

organizacja rajdu rowerowego. Uzgodniono datę rajdu na 18 czerwca br. od godz. 15:00. 

Stowarzyszenie zapewni wodę, węgiel i kiełbaski na grill dla uczestników. 

 

Ad. 4. Zakończenie. 

Pan Rafał Gołębiewski podziękował rodzicom na udział w posiedzeniu. Na tym zebranie 

zakończono.  

 

 Protokołowała      Przewodniczący Zebrania 

Agnieszka Ostrowska      Rafał Gołębiewski 

………………………………………….                                     ………………………………………… 
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